
 

 

 

 

Slovenský rybársky zväz – Mestská organizácia, Bottova 5, 971 01  Prievidza 
 
 
 

 

 

Zápisnica  

z rokovania výboru MsO SRZ v Prievidzi, dňa 7.3. 2024  

Program : 

 

1. Otvorenie, kontrola plnenia úloh a uznesení výboru MsO za uplynulé obdobie 

2. Čerpanie rozpočtu za mesiac február 2024 

3. Vyhodnotenie inventarizácie za rok 2023 

4. Vyhodnotenie úlovkov na jednotlivých revíroch MsO Prievidza 

5. Rôzne 

6. Uznesenie a záver rokovania 

 

K bodu č. 1:  

Rokovanie otvoril predseda MsO SRZ Prievidza Mgr. Marek Murár a privítal prítomných na rokovaní.  

 

Mgr. Marek Murár – Dal hlasovať o tom, aby sa dnešné zasadnutie výboru uberalo predneseným 

programom. 

Hlasovanie :   Za : 12  Proti : 0  Zdržalo sa : 0  

Návrh bol schválený. 

 

Pozn.: na zasadnutie sa dostavil p. Šurkala 

 

Predseda  MsO privítal na zasadnutí výboru Ing. Papča z STÚ Bratislava, ktorý odprezentoval 

požiadavky na spoluprácu v oblasti monitorovania zosuvu pôdy. V súčasnej dobe je v areáli Lukovica 

umiestnené zariadenie na monitorovanie danej oblasti, ktoré by potrebovali rozšíriť o aktívnu 

anténu. Znamená to nevyhnutnosť pripojenia zariadenia na el. sieť. Prívod elektriny a všetky 

výkopové práce vykonajú na vlastné náklady. Náklady spojené so spotrebou el. energie by 

refundovali na ročnej báze (cca 150eur).  Celý projekt by mal byť realizovaný do leta 2024. 

 

Predseda MsO dal hlasovať o schválení rozšírenia kultového odrážača s pripojeným na elektrinu 

o aktívnu anténu v areáli Lukovica  

Hlasovanie:   Za : 13   Proti : 0  Zdržalo sa : 0  

Návrh bol schválený. 



 

 

 

 

K bodu č. 2:  

Podpredseda predniesol správu o čerpaní finančných prostriedkov z rozpočtu MsO za mesiac 

február 2024.  

 

Predseda MsO dal hlasovať o schválení nákupu a úhrade jednotlivých položiek čerpaných z rozpočtu 

v mesiaci február 2024. 

Hlasovanie:   Za : 13   Proti : 0  Zdržalo sa : 0  

Návrh bol schválený. 

 

Predseda MsO informoval členov výboru, že on, podpredseda, hospodár a tajomníčka predložili na 

zúčtovanie CP za mesiace 1/2024 a 2/2024, podľa predchádzajúceho usmernenia výboru, ktoré sú 

v súlade s rozpočtom na rok 2024 a v zmysle platnej legislatívy. 

 

Predseda MsO dal hlasovať o schválení cestovných náhrad a ich preplatenia na základe 

predložených cestovných príkazov: tajomník -1/2024 a 2/2024, predseda - 1/2024 a 2/2024, 

hospodár -   2/2024, podpredseda – 1/2024 a 2/2024. 

Hlasovanie:   Za : 13   Proti : 0  Zdržalo sa : 0  

Návrh bol schválený. 

 

K bodu č. 3: 

Predseda MsO informoval o záveroch z inventarizácie na základe podkladov od inventarizačnej 

komisie. Predseda KK uviedol, že inventarizácia bola vykonaná svedomito a neboli zistené 

nedostatky.  V rámci diskusie vyplynula potreba zavedenia operatívnej evidencie drobného majetku, 

prípadne iných nakupovaných tovarov – túto evidenciu si budú viesť jednotlivé ObO. Podpredseda 

MsO uviedol návrhy, ktoré by do budúcna napomohli k efektívnejšiemu vykonávaniu a zrýchleniu 

celého procesu inventarizácie. 

 

K bodu č. 4:  

Predseda MsO uviedol, že nakoľko celá evidencia ešte nie je spracovaná navrhuje tento bod 

presunúť na nasledujúci mesiac. Vzhľadom na veľké množstvo dát a ich spracovanie je potrebné do 

budúcna pouvažovať nad zefektívnením celého procesu, prípadne posilnenie personálnych kapacít. 

 

K bodu č. 5:  

Predseda informoval výbor o tom v akom procese je schválenie plánov zarybnenia – tento bod bol 
presunutý z februárového zasadnutia výboru. Zarybňovacie plány stále naša MsO nemá schválené 
od nadriadeného orgánu. Predseda ďalej informoval o komunikácii s dodávateľmi rýb orientačnými 
cenami a možnými termínmi zarybňovania (najmä jarné zarybnenie pstruhových revírov). 
Organizačným zabezpečením pstruhových revírov bol poverený p. Uhlár, preto je potrebné zo strany 
jednotlivých ObO dodržiavať jeho pokyny a byť mu nápomocný. 
 
 



 

 

 

 

Návrh na hlasovanie: objednanie, zakúpenie a zarybnenie: kapor - 10t, úhor európsky – 2300ks,  
PP – 1100kg a zubáč veľkoústy 1r. 
 

Hlasovanie:   Za : 13   Proti : 0  Zdržalo sa : 0  

Návrh bol schválený. 

 
P. Geier – účtovník MsO podrobne informoval výbor o stave účtovníctva a uzávierke za rok 2023. 
Tieto informácie odprezentuje aj na MK 2024. 
 
Predseda MsO informoval o jeho rokovaní so SSE a možnom znížení cien na základe žiadosti 
o zmenu istenia.  
 

Návrh na hlasovanie: podanie žiadosti na zmenu istenia SSE a výmenu ističa na RD. 

Hlasovanie:   Za : 13   Proti : 0  Zdržalo sa : 0  

Návrh bol schválený. 

 

Predseda informoval o skutočnosti, že náš člen absolvoval školenie a úspešne vykonal skúšky pre 

členov RS v Ivanke pri Dunaji. Zároveň uviedol, že je potrebné zakúpiť mu oblečenie a výstroj. Na 

základe požiadavky od 2 členov RS je nevyhnutné zakúpiť aj ďalšie 2 páry obuvi. 

 

Návrh na hlasovanie: schválenie člena RS I.F. a jeho oficiálne vymenovanie na OÚ 

Hlasovanie:   Za : 13   Proti : 0  Zdržalo sa : 0  

Návrh bol schválený. 

 

Návrh na hlasovanie: Zakúpenie obvyklého vybavenia a výstroje pre nového člena RS  

Hlasovanie:   Za : 13   Proti : 0  Zdržalo sa : 0  

Návrh bol schválený. 

 

Návrh na hlasovanie: Zakúpenie obuvi pre 2 členov RS  

Hlasovanie:   Za : 13   Proti : 0  Zdržalo sa : 0  

Návrh bol schválený. 

 

Predseda MsO informoval o končiacej licencii účtovného programu, ktorú je potrebné znova zakúpiť 

na ďalšie obdobie. 

 

Návrh na hlasovanie: obnovovanie licencie účtovného programu Omega do odvolania.  

Hlasovanie:   Za : 13   Proti : 0  Zdržalo sa : 0  

Návrh bol schválený. 

 

Predseda MsO informoval o pretekajúcej hrádzi na Lukovici (pri chovni) a touto cestou sa zároveň 

poďakoval MUDr. Stanovi, ktorý sa výrazne podieľal na jej oprave. 

 



 

 

 

 

Predseda MsO informoval, že vzhľadom na klimatické podmienky je potrebné umiestniť na 

jednotlivých revíroch hniezda pre výter zubáča. Uviedol tiež, že nás oslovil dodávateľ, ktorý nám 

zrejme na jeseň bude vedieť dodať zubáča 1r..  

 

Výbor sa detailne zaoberal organizáciou MK a záležitosťami, ktoré je potrebné na nej riešiť. 

 

Pozn. zasadnutie výboru opustil p.Kleman 

 
Predseda informoval, že nám bola doručená projektová dokumentácia k elektroinšalácii na Lukovici 
(chovňa). Predseda dal členom výboru k dispozícii projektové dokumentácie na základe ktorých je 
možné vypracovať cenovú ponuku.  
 
Tajomníčka predniesla žiadosti o prerušenie členstva a žiadosti o prestup a informáciu o školení 
a skúškach ktoré sa konali 24.2.2024. 
 

Návrh na hlasovanie: schválenie žiadosti o prestup: Findriková D. a Paldauf M. 

Hlasovanie:   Za : 12   Proti : 0  Zdržalo sa : 0  

Návrh bol schválený. 

 
Návrh na hlasovanie: schválenie žiadosti o prerušenie členstva na 2 roky: Grácová K., Szibilla A., 

Ševčík M., Bizoň M., Pánis K. Mišovic P., Pánis M., Fábryová A., Boroš V., Valachovič S., Buzna J., 

Szakač P., Peniaško J., Bajan M., Lajčiak M., Šimanský I. 

Hlasovanie:   Za : 12   Proti : 0  Zdržalo sa : 0  

Návrh bol schválený. 

 

Návrh na hlasovanie: schválenie nových členov podľa priloženého zoznamu – spolu 43 osôb, ktoré 

úspešne absolvovali skúšku z rybárskeho minima v termíne 24.2.2024. 

Hlasovanie:   Za : 12   Proti : 0  Zdržalo sa : 0  

Návrh bol schválený. 

 
Tajomníčka informovala o návrhoch na kandidátov za člena KK, ktoré boli doručené v riadnom 
termíne. Výbor sa následne zaoberal samotnou voľbou, ktorá prebehne na MK. 
 
Predseda MsO navrhol na  udelenie vyznamenania - medaila “Za vynikajúce zásluhy” pre Ervína 
Geiera a Ludovita Bakusa. 
 

Hlasovanie:   Za : 10   Proti : 0  Zdržalo sa : 2 

Návrh bol schválený. 

 
Predseda KK informoval o kontrole hosťovacích povolení a pretekov Kaniansky pstruh – bez zistení 
nedostatkov.  
 



 

 

 

 

P. Lampert sa informoval ohľadom pretekov na Banskom prepadlisku Ťakov- predseda ho 
inštruoval, že je potrebné zabezpečiť informovaný súhlas od HBP, a.s. 
 
P. Flimel požiadal o schválenie detských pretekov v Brezanoch v termíne 19.5. (v prípade 
nepriaznivého počasia 26.5.) podľa rovnakých propozícií ako v minulom roku. 
 

Hlasovanie:   Za : 12   Proti : 0  Zdržalo sa : 0  

Návrh bol schválený. 

 
P Geier požiadal o schválenie pretekov na OR Nitra č. 1  podľa prednesených propozícií.  
Hlasovanie:   Za : 12   Proti : 0  Zdržalo sa : 0  

Návrh bol schválený. 

 
P. Dolník informoval že v rámci uznesenia ktoré mu schvaľuje zakúpenie popruhov ku krovinorezu 
vie do sumy 100 eur zakúpiť aj štít, kotúč a špagát. 
 

Hlasovanie:   Za : 12   Proti : 0  Zdržalo sa : 0  

Návrh bol schválený. 

 
P. Dolník informoval že potrebuje zakúpiť 300m šnúry na viazanie hniezd. 
 

Hlasovanie:   Za : 12   Proti : 0  Zdržalo sa : 0  

Návrh bol schválený. 

 
 
K bodu č. 6: 
 
Predseda sa spýtal prítomných členov výboru, či im je známa ešte nejaká téma ktorou je potrebné 

sa zaoberať na dnešnom zasadnutí výboru – nebolo tomu tak a preto dal hlasovať o schválení 

uznesenia z dnešného zasadnutia výboru. 

 
Hlasovanie :   Za : 12   Proti : 0 Zdržalo sa : 0  
Uznesenie bolo prijaté 
 
Predseda MsO poďakoval prítomným za účasť a rokovanie ukončil. 

 
 
 
 
 
 
Mgr. Lucia Ivenzová                                                             Mgr. Marek Murár 

      tajomník MsO SRZ Prievidza                                              predseda MsO SRZ Prievidza 
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UZNESENIE  

z rokovania výboru MsO SRZ v Prievidzi, dňa 7.3. 2024 

 

Výbor MsO SRZ Prievidza: 

 

I. berie na vedomie: 

 

a) Správu o čerpaní finančných prostriedkov za mesiac február 2024  

b) Organizačne zabezpečenie pstruhových revírov vykoná p. Uhlár 

 

 

II. schvaľuje: 

 

a) Program dnešného zasadnutia výboru  

b) Rozšírenie kultového odrážača s pripojeným na elektrinu o aktívnu anténu v areáli Lukovica 

c) Nákup a úhradu jednotlivých položiek čerpaných z rozpočtu v mesiaci február 2024 

d) Cestovné náhrady a ich preplatenie na základe predložených cestovných príkazov: tajomník 

-1/2024 a 2/2024, predseda - 1/2024 a 2/2024, hospodár -   2/2024, podpredseda – 1/2024 

a 2/2024 

e) Objednanie, zakúpenie a zarybnenie: kapor - 10t, úhor európsky – 2300ks,  PP – 1100kg 

a zubáč veľkoústy 1r 

f) Podanie žiadosti na zmenu istenia SSE a výmenu ističa na RD 

g) Člena RS I.F. a jeho oficiálne vymenovanie na OÚ 

h) Zakúpenie obvyklého vybavenia a výstroje pre nového člena RS 

i) Zakúpenie obuvi pre 2 členov RS  
j) Obnovovanie licencie účtovného programu Omega do odvolania 
k) Žiadosti o prestup: Findriková D. a Paldauf M. 
l) Žiadosti o prerušenie členstva na 2 roky: Grácová K., Szibilla A., Ševčík M., Bizoň M., Pánis K. 

Mišovic P., Pánis M., Fábryová A., Boroš V., Valachovič S., Buzna J., Szakač P., Peniaško J., 

Bajan M., Lajčiak M., Šimanský I. 

m) Nových členov podľa priloženého zoznamu – spolu 43 osôb, ktoré úspešne absolvovali 

skúšku z rybárskeho minima v termíne 24.2.2024. 



 

 

 

 

n) Udelenie vyznamenania - medaila “Za vynikajúce zásluhy” pre Ervína Geiera a Ludovita 
Bakusa. 

o) Detské preteky v Brezanoch v termíne 19.5. (v prípade nepriaznivého počasia 26.5.) podľa 

rovnakých propozícií ako v roku 2023 

p) Pretekov na OR Nitra č. 1  podľa prednesených propozícií  
q) Do sumy 100 eur zakúpiť popruhy, štít, kotúč a špagát (4.ObO) 
r) Zakúpenie 300m šnúry na viazanie hniezd (4.ObO) 

 

 
 

 

 

 

 
 

 

 

                  Mgr. Lucia Ivenzová                                                               Mgr. Marek Murár 
           tajomník MsO SRZ Prievidza                                              predseda MsO SRZ Prievidza 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


